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Bestuur Succulenta afdeling Eindhoven     

Voorzitter:
Roelof Salters, Bar.v.Wijnbergplantsoen 5, 5581GR Waalre
Tel.  : 040 – 2230101
E-mail: salters@xs4all.nl

Secretaris
Jan van Dijk, Wilde Wingerd 16, 5708 DC Helmond
Tel. : 06 – 49732431
E-mail: jahvandijk@yahoo.com

Penningmeester:
Willem Burger, Kwartel 8, 6026EV Maarheeze,  
Tel. : 0495 - 592473
E-mail: willem.burger@hetnet.nl

jaarcontributie afdeling € 17,=  te voldoen via                
afdelingsgironummer  NL15 INGB 0000 2853 18  t.n.v. 
Penningmeester Succulenta afd. Eindhoven.
 

  

================================================

Succulenta, afdeling Eindhoven komt elke 2e maandag van      
de maand om 19.30 uur bijeen in Wijkgebouw De Hoeksteen ,
Gerretsonlaan 1A, 5624 JL Eindhoven.  Telefoon: 040-2372448.

Redactie Afdelingsnieuws:

Henk Damsma       E-mail: henk.damsma@freeler  .nl  
Monique van Vroenhoven, correctrice                          
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VERGADER AGENDA  2020            

                                     aanvang bijeenkomsten:  19.30 uur.

Maandag      13 jan.    2020    “A Rebutia Review” door Roelof Salters   
Maandag      10 febr.   2020    Jaarvergadering + toegift Margareth en Anita
Maandag        9 mrt.    2020    Bezoek aan China door Ludwig Bercht                          
Maandag      20 april    2020    Op bezoek bij kwekers in Amerika en Engeland, ...     

                      … door Nico Uittenbroek + verloting
Maandag       11 mei    2020    Bezoek Zuid-Afrika door Frans Mommers
Maandag         8 juni    2020    Bijzondere  lezing door Mieke Geuens                              
Maandag      14 sept.   2020    DBA-vergadering in ‘s Hertogenbosch
Maandag       12 okt.    2020    Een reis  van en door Roelof Salters + verloting
Maandag         9 nov.    2020    Laatste Zuid-Afrika reis door Henk Damsma
Maandag       14 dec.    2020    Conophytum door Jan van Dijk & fotowedstrijd.            

        N.B. Bruind gemaakte vergaderdata zijn AFGELAST

Is dit echt  ONBEGREPEN? (zie afdelingsnieuws  10-5- 2020)
 
Op het eerste plaatje (zie hieronder) is nooit een antwoord gekomen. Er is ook 
nooit  op één van onze bijeenkomsten gevraagd of een poging gewaagd om tot 
een discussie of een acceptabel antwoord te komen. Echt jammer; tenzij
iedereen het antwoord kent en weet. Dus nog maar een keer geplaatst in ons 
afdelings-nieuws , immers om de afdeling “fleur “ te geven hebben we niet 
alleen bloemen nodig, maar ook mensen die inzien dat het wel ‘deert’ om te
weten……….. 

                           W ie snapt wat er met deze plant aan de hand is ?          
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Inmiddels is duidelijk geworden bij een enkeling (maar  hopelijk bij iedereen) 
dat dit heel goed een kort discussie-onderwerp kan zijn op onze vergaderingen, 
als die er nog ooit komen…

En iemand heeft meteen een fotootje gestuurd van een plantje waarvan ook  
hier de vraag is : “wat is er met dit plantje aan de hand” ?

Het aardigst is dus een/het antwoord daarop te hebben op de eerstvolgende 
bijeenkomst en daarvoor mag dan een beetje tijd vrijgemaakt worden  (agenda).

De foto: 

                 

Van het etiket  valt te lezen dat de plant Coryphantha macromeris  is genoemd.
En op de toppen van de axillen is een bruinkleuring te zien, waarvan de
vraagsteller  graag wil weten wat dit is, danwel hoe dit (zomaar?) ontstaat !

De  weet-methode zou kunnen zijn: VRAAG/ (onder)ZOEK/ VINDT -----

I.
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Zaairesultaten  afdelings-deelnemers 2020 (tot nu toe), 
verkregen via Roelof Salters.

Tabel 1:  De  eerste overzichtstabel …..
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 Tabel 2: Opkomst  bij diverse leden na 2 weken.



Tabel 3:  Opkomst bij dezelfde diverse leden na  4 weken.

  

Tabel 4:  Opkomst bij dezelfde diverse leden na 2 maanden
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                            Tabel 4a:  Opkomst bij dezelfde diverse leden na 2 maanden   
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Varia nieuws (?) : 

Kees en Frans van de Wittenboer hebben een nieuw 
onderkomen gevonden  op het adres : De Bontstraat 233, 
5691 SV in Son en Breugel. Hun telefoonnummer is 
ongewijzigd. Zij zijn blij met hun nieuwe huisvesting!!!
Stuur een kaartje?

De te determineren plant van het 2e en en 3e kwartaal 
heeft tot nu toe slechts 3 inzendingen opgeleverd. Zie 
achterblad mei-nummer (pag. 15 en 16) 2020.                  
Ger verwacht overigens nog veel meer inzendingen.

ELK in Blankenberge
Het ELK organisatiecomité heeft recent alle beschikbare 
informatie geanalyseerd. Helaas heeft deze analyse geleid 
tot het besluit om de ELK 2020 te annuleren !!!

Henk heeft in mei op persoonlijke titel een kort bezoek 
gebracht aan kwekerij Kemkas in Zwijndrecht. Een 
groeiende en opbloeiende kwekerij met o.a. bijzondere 
cactussoorten. Daarbij veel zaaigoed met leuke 
experimentele proefontwikkeling te zien!! 

Met Egidius en Carla gaat het ook gelukkig goed in deze 
“Corona”-tijd. Er werd positief gereageerd op zijn artikel en
aanbod van stekjes betr. Gymnocalycium bruchii. Een niet 
te versmaden aanbod van Egidius , mede gezien de 
tientallen jaren durende discussie over de soortnaam , te 
weten “lafaldense” of “bruchii”… Leuk om te weten (?).
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Met Renata gaat het ‘redelijk’ tijdens deze “Corona” crisis.
Dat is het woord dat ik mocht gebruiken en dat heeft o.a. te 
maken met haar werkzaamheden in ouderenzorg. Haar 
planten staan ‘s winters op zolder, maar ‘s zomers in de tuin
en ook daar gaat het redelijk mee. Stuur een kaartje ter 
bemoediging ? 

Ook met Henk en planten gaat het redelijk, maar niet meer 
dan dat. De hedendaagse zomertemperaturen in zijn 
plantenkas ( met 8 luchtramen en deur geopend + uitwendig
‘t glas bespoten met ‘TEMPERZON’) lopen ‘ooghoogte’ op
tot 46 ºC. Dat is weliswaar niet de temperatuur van de 
epidermis van de planten, maar ieder beetje directe zon-
aanstraling daarbij zorgt voor verbranding of minimaal 
verkleuring van epidermis. Het overkwam hem overigens al
2 of 3 jaar eerder met grote planten van Copiapoa 
uhligiana… Deze gelukkig tijdelijke warmtepieken zorgen 
voor veel nodige aandacht en extra werk (afscherming en 
watergift).

Vanaf 1 juli - kunnen we terug meer uit ons kot, we hebben
dan ook een regeling uitgewerkt voor degenen die ons 
willen komen bezoeken -  meldt Franck Thys uit Zoersel, 
die ook verwacht dat de open deur dagen op 5 & 6 
september normaal kunnen doorgaan, mits een aantal 
aanpassingen. Ze houden ons in elk geval op de hoogte!
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Determineerprijs 2e en 3e kwartaal 2019.

Hoewel er formeel maar één echte winnaar was, te weten 
Wil van Vroenhoven was de belofte van mij ook Anita 
(bijna de juiste naam) en Willem (iets minder bijna de juiste
naam) te voorzien bij gelegenheid van een stek van  
Tridentea marientalensis. Die belofte werd gedaan door mij
in de veronderstelling dat ik de soort na bezoek aan 
ZuidAfrika ongestoord naar Nederland  zou kunnen 
meenemen. Het liep allemaal heel anders zoals een aantal 
van jullie weten. Een goed uitziend restant werd ons per 
post bezorgd op 21 maart jl. (zie foto)   

Daarbij was het mijn keuze om Wil (de feitelijke winnaar) 
het (naar mijn mening) beste deel te geven; zie foto pag. 11.
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Het geheel werd opgepot 
in de hoop op snelle 
beworteling en groei. 
Dat bleek een ijdele 
wens, want een controle 
na enkele weken gaf 
geen groeipunt te zien. 
Nog 2 weken later bleek 
een begin van ‘smeul’ 
zichtbaar en werd door 
mij besloten het gezonde 
deel te separeren en te 
verdelen onder de boven-
genoemde 3. 



        

    De stekken van Tridentea marientalensis .
    Bij Wil, Anita en Willem’s zoon bezorgd op jl. 6 mei  

ben ik benieuwd en bezorgd hoe het met hun stek     
gegaan is. Die van mij (met nog oude wortels) heeft 
het namelijk niet gered…….

                                                                                   H.D.
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